
 Lidköping

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen

Dag: Torsdagen den 5 september 2019
Tid: Kl 09.00-11.30
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ragnhild Bergman, ordf
Kerstin Anderson, vice ordf
Svante Johnsson
Åke Nordström
Kenth Lindström
Lisbeth Nyström

1. Mötets öppnande  
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte. 

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns. 

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras. 

4. Höstens nya aktiviteter
- Gåfotboll – Lennart och Kenth har haft kontakt med Hans-Fredrik Johansson, 
som är klubbchef i LFK, som sedan tidigare arrangerar gåfotboll. De enades om 
att intresserade SPF-medlemmar kan ansluta till LFK:s gåfotboll. Svante lägger in 
Gåfotboll som ny aktivitet på hemsidan.

- Naturvandringar – kommer med i NLT-annonsen och med Åke som ansvarig 
samt läggs ut på hemsidan.

- IT-utveckling/kompetens – enskild kursaktivitet i höst. Information läggs ut på 
hemsidan. 22 anmälningar har redan kommit in.

Samtliga nya aktiviteter marknadsförs även på kommande månasmöten.

I vanlig ordning kommer annons om höstens aktiviteter inom SPF inom kort i NLT.

5. Träff med nya medlemmar
Styrelsen kommer att hålla informationsträff med nya medlemmar den 15 oktober. 
En inbjudan skickas ut till de 21 nytillkomna medlemmarna.

http://www.spf.se/


Styrelsen har tidigare diskuterat tidiga avhopp från SPF och Åke har nu tagit fram 
en enkät som ska skickas till medlemmar som begärt utträde. Styrelsen går 
igenom skrivelsen och redigerar samt diskuterar att innan utskick göra en test 
tillsammans med Svante, för att se att allt fungerar som tänkt.

6. Månadsmöten
Annons om månadsmötet 19 september sätts in i NLT under Föreningsklubban 
den 11/9. Till detta möte kommer Calle Sundblad, chefsredaktör på NLT, och 
pratar om ”NLT nu och i framtiden”.

Vid månadsmötet kommer Hilda att informera om att det endast blir tre Café 15 
aktiviteter under hösten. Samtidigt efterfrågas om fler som vill engagera sig i Café 
15.

Till månadsmötet den 14 november föreslås psykiatriker Håkan Andersson för att 
tala om åldrandets utmaningar.

Förslag till kommande månadsmöten:
- Kenth föreslår att engagera musiker som framför olika kända artisters musik. 
- Kerstin föreslår musik-quiz.

7. Ekonomi / Seniorkort
Lennart har lämnat information om resultat- och balansräkning per 1 september. 
Ekonomin är god. Vid nästa resultaträkning tar Lennart med även föregående års 
siffror.

Vad gäller Seniorkorten för 2019/2020 har förfrågningar skickats ut till tidigare 
företagare med sista svarsdatum den 10 september. 75% har redan svarat ja. 
Även Dafgårds butik är intresserad av att vara med.

8. Redovisning Vuxenskolan
Arvid Stålgren, verksamhetsansvarig för Vuxenskolan i Lidköping och Helena 
Holmberg, verksamhetsansvarig för Vuxenskolan i Falköping deltar en stund i 
mötet. Helena Holmberg ansvarar för samtliga SPF-föreningar i västra Skaraborg.

Arvid och Helena informerar kort om vad Vuxenskolan kan erbjuda SPF och får 
del av våra resp verksamheter. Helena kommer att bjuda in till lunchmöte i 
Falköping för bl a programansvarig eller annan i styrelsen.
Kerstin blir vår kontaktperson gentemot Helena.

Avslutningsvis informerar Arvid att SPF gärna får låna Vuxenskolans lokaler vid 
tillfälle. 

9. Rapporter
- Veteranvetarna
Maj Sandgren, som är kontaktperson, har svårt få SPF-medlemmar att delta i 
Veteranvetarna. Hilda lyfter frågan på månadsmöte.

- Möte med fastighetsägaren
Kenth och Svante har haft möte med fastighetsägaren Göran Gustafsson.



Vad gäller skrivelsen om de 18 P-platser som kommer att försvinna, så har man 
insett problemet, men inte funderat vidare. 
Eventuella P-platser på Wennerbergsgårdens fastighet har SPF tagit på sig att 
kontakta kommunen och se om det går att anlägga.

Diskuterades även övriga frågor som funnits på agendan ett längre tag, såsom 
dörrarna till kontoret, toaletthandtag som bör bytas, lösa golvlister m m.
Resultatet blev att fastighetsägaren står för kostnaden om SPF åtgärdar det som 
ska göras. 

Ventilationen i huset kommer fastighetsägaren att ordna.

Stubben, som finns på området kommer att köras bort av fastighetsägaren.

- Träff med Håkan Wiberger på Restaurang 1934
Hilda och Lennart har haft möte med nye restaurangägaren för 1934, Håkan 
Wiberger. Restaurangen kommer fortsättningsvis att själva ordna med fikabrödet.

Det blir en Julbuffé istället för jultallrik i december

För Mannekänguppvisningen har bokats extra loger för ombyte, liksom även till 
månadsmötet i december och till julgröten då det också är luciatablå.

- 80+ Julgröt
Dagen är bokad till den 17 december.

- Årsmöte 2020
P g a Villas slutspel flyttas årsmötet till torsdagen den 27 februari 2020.

- Övrigt
Svante har uppdaterat och förenklat SPF-informationen på hemsidan. 

Diskuteras om SPF ska ordna någon information/utbildning om hjärt-lungräddning 
och hur använder man hjärtstartare. Frågan tas med som idé inför vårens 
månadsmöten.

Hur syns vi i massmedia? En fråga vi får anledning återkomma till.

10. Styrelse- och månadsmöten våren 2020
Hilda har lämnat förslag till både styrelse- och månadsmöten under våren 2020.

Styrelsen beslutar
- Styrelsemöten: 9 januari, 13 februari, 27 februari konstituerande, 12 mars, 16 
april och 14 maj.

- Månadsmöten: 23 januari, 27 februari - årsmöte, 19 mars, 23 april och 28 maj.

11. Nästa möte
Nästa möte hålls torsdagen den 3 oktober kl 09.00 i Wennerbergsgården. Lisbeth 
tar med fika!



12. Avslutning
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse.

Vid protokollet Justeras

Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman
Sekreterare Ordförande


